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Vragen van het lid Polderman (SP)
aan de staatssecretaris van Verkeer
en Waterstaat en de minister van
Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over de plannen van
de gemeente Horst voor de aanleg
van een haven bij Grubbenvorst.
(Ingezonden 22 augustus 2008)

1
Bent u op de hoogte van de plannen
van de gemeente Horst om bij
Grubbenvorst, met goedkeuring van
de provincie Limburg een nieuwe
haven te laten graven ter hoogte van
de locatie, die plaatselijk bekend staat
als Raaieind?

2
Waarom wordt gekozen voor het
ontwikkelen van een nieuwe haven
bij Grubbenvorst? Wat zijn de
economische meerwaarden voor de
gemeente en wat zijn de positieve en
negatieve effecten op natuur, milieu
en landschap van deze plannen?

3
Waarom wordt het, in het kader van
het project Zandmaas, uit de Maas
gebaggerde zand en slibmateriaal
niet via bestaande havens, zoals die
in Venlo overgeslagen en verwerkt?

4
Is het waar dat, als onderdeel van
deze nieuwe havenplannen, een
gebied van 50 ha als Maasverbreding
zal worden ontzand? Hoe passen deze
plannen in het project Zandmaas?

5
Hoe passen deze plannen voor het
uitgraven van een nieuwe haven in
het landelijk beleid om geen nieuwe
zandwinningen meer toe te staan
maar bouwzand uit zee te halen en
voorts hergebruik van bouwmateriaal
te stimuleren?
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